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IRÁSBELI KÉRDÉ S

Dr. Schmitt Pál úr
Országgyű lés elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 §, 115 § és 117 — 118§ -a alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Matolcsi György Nemzetgazdasági Miniszter Úrhoz :

„Hatalomba kerülés óta megkötött szerződések száma, tartalma, amelyek nem érik el a
közbeszerzési összeghatárt? ”

címmel

Tisztelt Miniszter úr !

A korány megalakulásakor azt nyilatkozta, hogy nem kér türelmi id őt, és első naptól elkezdi
munkáját. Az azóta eltelt idő és az Önök kapkodó, mindennemű szakmaiságot mell őző,
felelőtlen, csak a saját elitjüket és annak holdudvarát kiszolgáló munkássága bizonyította,
hogy ez egy felelő tlen ígéretnek bizonyult .
A mostanában zajló folyamatokat szemlélve szembeötlő , hogy a közigazgatás mell őzésével
több jogszabályt hoznak a parlament elé, ráadásul még a minimálisan elégséges szakma i
egyezetéseket sem tartják be, sem a parlamentben sem a társadalommal .
Az érzékelhető és vélelmezhető , hogy különböző ügyvédi irodák mélyében készülnek az
előterjesztések, amelyek emberek százezreinek sorsát befolyásolják számottevően. Vajon
ezek a kiadott külsős munkák kinek a költségén készülnek, ki adhat engedély ilyen típus ú
megrendelésekre és kifizetésekre . Kérdezem ezt különösen annak a tudatában, hogy eg y
Kormány rendelet értelmében további 40 milliárd forintot zároltak a közigazgatásban .

Tisztelettel kérdezem miniszter úrtól, hogy a kormányalakítás 2010 . május 29-e óta az
irányítása alá tartozó minisztérium hány darab a közbeszerzési határt meg nem haladó
szerződést kötött? Kik a szerz ődő partnerek, milyen összegről szólnak egyenként ezek a
szerződések? Valamint az is kérdezem, hogy ezen szerződéseknek mi a tárgya?

Mielőbbi írásbeli válaszát tisztelettel várom .

Budapest, 2010 . július 14 .

Országgyű lési képviselő
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